
 

Interpellation  
 

 
Till Kommunstyrelsens ordförande    

 
Förutsättningar och konsekvenser för ny skola i Läggesta 
På Barn- och Utbildningsnämndens senaste sammanträde lyftes ett oannonserat ärende om en 
utredning kring byggnation av Läggesta skola, utifrån ändrade förutsättningar. Tidigare plan 
var att en ny skola skulle stå klar inför läsåret 2025/2026. Nu diskuteras att eventuellt skjuta 
upp byggnationen till 2027 och lösa den akuta skolplatsbristen med att ställa upp tillfälliga 
moduler på en annan närbelägen tomt.  
Utifrån de ändrade förutsättningar och den utredning som nu genomförs har jag och mina 
partikamrater en del farhågor och frågor.   
 
 
Jag vill därför fråga Kommunstyrelsens ordförande följande: 

1. Tidigare har Region Sörmland annonserat att de gärna vill öppna en familjecentral i 
Mariefred med omnejd och de söker efter en lämplig lokal. Hur ser diskussionerna ut i 
dagsläget kring ett samarbete där Strängnäs kommun skulle kunna stå för en fastighet 
(en ny skola) där regionen hyr lokaler för sin verksamhet?   
 
En ny stationär skola skulle kunna utgöra en sådan fastighet där kommunen kan få 
hyresintäkter som minskar den egna driftskostnaden. Troligen skulle också en 
familjecentral ses som en positiv faktor för presumtiva nya kommunmedborgare i 
området.  
 

2. Hur ser den styrande majoriteten på risken att de föräldrar/vårdnadshavare som idag är 
bosatta i Läggesta området och där barnen går i Mariefredsskolan, eller någon annan 
skola, inte vill att deras barn ska byta skola till Läggesta området så länge det är en 
temporär lösning med moduler och begränsade möjligheter till en lockande utemiljö 
på skolgården?  
 

3. Vad tänker ni om att de som överväger en flytt hit till vår kommun och Läggesta 
området kanske väljer bort det eller skjuter upp det så länge inte en ny stationär skola 
byggs?  
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